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شکستن طلسم 
المپیک هم
طلسم شده!

تيم ملى اميد براى صعود به مرحله 
بعدى، هم زمان به 2 اتفاق نياز داشت؛ برد 

كره جنوبى مقابل ازبكستان و پيروزى مقابل 
چين با اختلاف بيش از 2 گل. درحالى كه 

خيلى ها با بدبينى به بازى كره-ازبكستان 
نگاه مى كردند و مى گفتند كره اى ها نيازى 
ندارند كه در اين بازى به  آب و آتش  بزنند، 

شرط اول محقق شد؛ اما در روزى كه 
ملى پوشان اميد فرصت هاى زيادى از دست 

دادند، فقط يك گل از روى ضربه پنالتى به 
دست آمد و اين برترى خفيف براى صعود 
كافى نبود. ايران در نيمه اول 8 كرنر روى 
دروازه چين ارسال كرد كه نشان از تسلط 

شاگردان استيلى در نيمه اول داشت...
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فتاحی  بالاخره 
دست به کار شد
تغييرات وسيع در سطح 
مديران اداره كل ورزش
و جوانان استان

شکار شاهین
فردا اولين آزمون 
سرآسيايى با شهرخودرو
در بوشهر خواهد بود
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هنرمندی
«هنری»
با ستاره خارجی تیم بسکتبال پارسا

که با عملکرد درخشان خود 
محبوب هواداران مشهدی شده است
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در مشهد زندگی راحتی دارم و می خواهم در اینجا بمانم
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روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

کولاکوویچ ایران را ترک کرد
ايگور كولاكوويچ سرمربى، دراگان كوبيلسكى مربى و دنيل ميشيچ بدن ساز تيم 
ملى واليبال، بامداد ديروز تهران را به مقصد مونته نگرو ترك كردند. سرمربى تيم ملى 
واليبال و دستيارانش، براى مراحل نيمه نهايى و نهايى ليگ برتر واليبال كه روزهاى 
نهم و دهم فروردين ماه در سالن فدراسيون واليبال برگزار مى شود، در تهران خواهند 
بود. ملى پوشان ايران در مسابقات واليبال انتخابى المپيك مردان قاره آسيا كه از 
17تا22 دى ماه به ميزبانى جيانگمن چين برگزار شد، با كسب 5 پيروزى متوالى برابر 
تيم هاى قزاقستان، چين تايپه و چين در مرحله گروهى، كره جنوبى در نيمه نهايى و 

چين در فينال، سهميه بازى هاى المپيك را به دست آوردند.  

گزینه آسیایی سپاهان لو رفت

باشگاه سپاهان روز سه شنبه در صفحه توئيترى خود اعلام كرد كه هوادارانش 
منتظر يك سورپرايز آسيايى باشند. شنيده مى شود كه امير العمارى، بازيكن زير 
23 سال تيم ملى عراق، گزينه آسيايى مدنظر زردپوشان اصفهانى است. العمارى 
بيست ودو ساله در پست هافبك بازى مى كند و مليتى عراقى سوئدى دارد و در تيم 
ملى سوئد زير نوزده ساله ها بازى كرده است و اكنون هم در تيم ملى عراق زير 23سال 
بازى مى كند. اين هافبك چپ پاست و توانايى خوبى در ضربات ايستگاهى دارد. 
العمارى در يكى از تيم هاى ليگ سوئد بازى مى كند. اين بازيكن ملى پوش در بازى 

تيم ملى عراق برابر تيم ملى بحرين توانست يكى از گل هاى عراق را به ثمر برساند.

استعفای مدیرعامل ذوب آهن رد شد

باشگاه ذوب آهــن 24 ساعت پرخبر را پشت سر گذاشت. پس از عليرضا 
منصوريان، سرانجام مديران اين باشگاه سرمربى مدنظرشان را براى هدايت 
ذوب پيدا كردند و ميودراگ رادولوويچ را به اين سمت منصوب كردند؛ اما 
اتفاقى كه بلافاصله پس از اين انتصاب رخ داد، استعفاى جواد محمدى بود. 
مديرعامل باشگاه ذوب آهن بعد از آوردن سرمربى جديد از سمت خود استعفا 
كرد. باوجود اين، استعفاى محمدى در ذوب آهن پذيرفته نشده است. با تصميم 
يزدى زاده، مدير كارخانه ذوب آهن، اين استعفا مورد قبول قرار نگرفته است و 

محمدى به كار خود در باشگاه اصفهانى ادامه خواهد داد. 

ورزش ایران

بدترين تصميم زندگى ام
 رفتن به لهستان بود 
احمدزاده: اميدوارم براى فولاد تأثيرگذار باشم 

ــاره پيوستنش به  فرشاد احمدزاده درب
تيم فوتبال فولاد خوزستان گفت: پس از 
صحبت هايى كه با مديرعامل باشگاه فولاد 
و سرمربى تيم داشتم، خدا را شكر تعاملى 
بين طرفين به وجود آمد و من هم به فولاد 
آمدم. بايد در نيم فصل دوم خودم را ثابت 
كنم. در يك سال ونيم گذشته وضعيت 
قابل قبولى براى خودم از لحاظ فوتبالى 
نبود. شايد بدترين تصميم را زمانى گرفتم 
كه پرسپوليس را ترك كردم و به لهستان 
رفتم؛ ولى به هرحال با اهداف مشخصى اين 
كار را كرده بودم كه متأسفانه به ثمر نرسيد 
و الان هم به چيزى جز موفقيت فولاد فكر 
نمى كنم. وى پس از اولين جلسه تمرينى با 
تيم جديد خود، با بيان اينكه اميدوارم براى 
فولاد و هواداران اين تيم تأثيرگذار باشم، 
افزود: انتخاب فولاد به خاطر مردم عزيز و 
خون گرم خوزستان و اهواز و همچنين با 
توجه به پتانسيل خوب تيم اهواز بود. روى 
نيمكت اين تيم هم جواد نكونام حضور دارد 
كه خودش يك وزنه محسوب مى شود و 
بازى كردن زير نظر او لذت بخش است. 
نكونام تجربه بازى در بزرگ ترين ليگ 
دنيا را دارد و با مربيان بزرگى نيز كار كرده 
است كه اميدوارم از او چيزهاى زيادى ياد 
بگيرم. وينگر سابق تيم فوتبال پرسپوليس 
گفت: ان شاءا... بتوانيم نتايج خوبى كسب 
كنيم و دل هواداران را شاد كنيم. اميدوارم 
هواداران از تيم حمايت كنند و ما هم تمام 
توانمان را براى موفقيت تيم مى گذاريم. 

البته در اين راه روى كمك هواداران هم 
خيلى حساب كرده ايم. احمدزاده در پايان 
گفت: در نيم فصل دوم تمام تلاشمان را 
مى كنيم كه بازى هاى خوبى ارائه دهيم و 
البته نيم نگاهى هم به كسب سهميه آسيا 
داريم. فولاد پتانسيل اين اتفاق را دارد 
و البته امكانات خوبى هم دارد كه به اميد 

خدا با تدابير كادر فنى بتوانيم 
بهترين نتايج را كسب

 كنيم. 

به بچه هایم 
خواهم گفت 

بروسلی واقعی 
این بود
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بایرن مونیخ 
و آئودی با هم 

به سمت آینده 
می روند. 

خوش حالم که 
شریک تجاری 

قابل اطمینانی 
مانند آن ها داریم
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شاید یورگن کلینزمن این حق را نداشته 
و  هرتابرلین  ی  باز در  که  باشد 

ن مونیخ در ورزشگاه المپیک  بایر
روی نیمکت بنشیند. بیلد گزارش 
داده است که سرمربی هرتابرلین 
ی  مربیگر مدرک  درحال حاضر 
است.  نکرده  تمدید  را  خود 
بیلد  با  مصاحبه  در  کلینزمن 
گفت که مدرک مربیگری خود 

را در کالیفرنیا جا گذاشته است. 
درحال حاضر هیچ کسی در خانه او 

یکا نیست تا مدرک را برایش  در آمر
ارسال کند.

یورگن کلینزمن

برنی ایبینی از روز سه شنبه در تست های 
شرکت  استقلال  باشگاه  پزشکی 

کرد، اما بعد از پاسخ ایفمارک، 
مشکلاتی  وی  شد  مشخص 
دارد که نمی تواند با استقلال 
قرارداد امضا کند. این بازیکن در 
سال۲۰۱۴ با مصدومیت مواجه 
شده و به همین دلیل کادر پزشکی 
استقلال گزارشی را به کادر فنی 

این تیم ارائه کرده است و کادر 
فنی آبی پوشان نیز با توجه به این 

یکن  مصدومیت قدیمی، قید این باز
را زد.

برنی ایبینی

نمایندگان باشگاه پرسپولیس به امارات 
حضور  مقدمات  تا  کرده اند  سفر 

استوکس در تهران را فراهم کنند. 
باشگاه پرسپولیس با این بازیکن 
توافق نهایی را انجام داده و حتی 
شده  امضا  هم  پیش قرارداد 
است، اما هنوز از نظر حقوقی 
برخی مسائل باید نهایی شود تا در 
دبی قرارداد رسمی به امضا برسد. 

به محض اینکه روند مذاکرات با 
یکن سابق تراکتور نهایی شود،  باز

مقدمات اخذ ویزا و اقامت او در ایران 
انجام می شود.

آنتونی استوکس

پنجاه سال پس از اولين حضور در تركيب تيم 
انگليس و 30 سال بعد از آخرين حضور به عنوان يكى 
از دروازه بانان بزرگ جام جهانى ايتاليا90، گلر سابق 
سه شيرها هنوز ستاره آرژانتينى را به خاطر گلى كه 
با دست به ثمر رسانده، نبخشيده است. پيتر شيلتون 
گفت: پس از 30 سال، چند موضوع وجود دارد كه من 
به آن ها افتخار مى كنم. 3 مورد در دوران حرفه اى ام 
و در مهم ترين تورنمنت فوتبالى كه استمرار من را 
نشان داده است، اهميت زيادى دارند. 125 بازى 
براى تيم ملى انگليس نيز در وهله بعدى قرار دارد و 
ركورد كلين شيت در جام هاى جهانى (در كنار فابين 
بارتز) مورد ديگر است. البته اگر آقاى مارادونا نبود، 
اين ركورد به تنهايى به من تعلق داشت. شيلتون از اين 
واقعيت كه به خاطر تمام سوابق و موفقيت هايش اغلب 
به خاطر گل ديگو مارادونا (دست خدا) در يك چهارم 
نهايى جام جهانى1986 در مكزيكوسيتى قربانى شده، 
ابراز تأسف كرده است و مى گويد: من هميشه به دلايل 
غلط در اذهان مانده ام. من هر كارى را كه بايد مى كردم، 
انجام دادم و تصوير معروف نشان مى دهد كه من از سر 
مارادونا به توپ نزديك تر هستم و به همين دليل است 

كه او با دست به توپ ضربه زد. مردم هميشه مى گويند 
اوه، مارادونا بالاتر از تو پريد، اما اين اتفاق رخ نداده بود 
و او تقلب كرد. چند سال پيش از پيتر شيلتون خواسته 
شد تا در يك برنامه تلويزيونى در كنار مارادونا حضور 
يابد، اما او اين درخواست را رد كرد. پيتر شيلتون 
دراين باره گفت: من هميشه روى مواضعم هستم، زيرا 
آموخته ام در فوتبال احترام بگذارم. من بارها ديده ام 
بازيكنان ديگرى نيز تقلب كرده اند، اما به آن اعتراف 
كرده و عذرخواهى مى كنند. اما نگرش مارادونا مؤيد 
آن است كه چرا دشمنى وجود دارد. چندين بار به ما 
پيشنهاد شده اين موضوع را فراموش كنيم، اما مارادونا 
عذرخواهى نمى كند و من نمى خواهم با او دست دهم 
يا او را تصديق كنم. مارادونا در ادامه با يك حركت 
انفرادى فوق العاده و دريبل تعداد زيادى از بازيكنان 
انگليس باز هم موفق به گل زنى شد. پيتر شيلتون در 
مورد گل دوم گفت: اين گل به سبك تخصصى مارادونا 
زده شد. اما بعد از تقلب گل اول، ما در وضعيت مساعدى 
نبوديم و تمركز نداشتيم. البته قبل از رسيدن توپ به 
مارادونا، روى گلن هادل خطا شده بود، اما به هر حال او 

كارى را انجام داد كه به خوبى در آن توانايى داشت.

ليونل مسى، فوق ستاره آرژانتينى بارسلونا، مى گويد 
دوئل هاى خاصش با كريستيانو رونالدو در رقابت هاى 
لاليگا، براى هميشه در يادها خواهد ماند. سال2009 
بود كه كريستيانو رونالدو، تصميم گرفت فوتبالش 
را در رئال مادريد ادامه دهد. حضور هم زمان ليونل 
مسى و كريستيانو رونالدو در رقابت هاى لاليگا در 
بين سال هاى 2009 تا 2018 رقابت جذابى را بين 
اين 2 فوق ستاره فوتبال جهان پديد آورد. رونالدو و 
مسى در 12 سال اخير، 11 توپ طلا كسب كرده اند 
و دراين بين تنها لوكامودريچ بود كه با كسب توپ 
طــلاى2018، به نوعى سنت شكنى كرد. سرانجام 
انتقال رونالدو به يوونتوس در تابستان2018 محقق 
شد و با اين انتقال دوئل رونالدو و مسى در پيراهن 2 
رقيب سنتى در فوتبال اسپانيا نيز به پايان رسيد. اما 
فوق ستاره آرژانتينى بلوگرانا، بر اين باور است كه رقابت 
طولانى مدت او با رونالدو در لاليگا، بسيار برجسته بوده و 
از ذهن فوتبال دوستان پاك نخواهد شد. او در گفت وگو 
باDAZNگفت: رقابت ويژه اى با رونالدو داشتم كه 
فكر مى كنم براى هميشه در يادها خواهد ماند، چراكه 
سال ها طول كشيد و حفظ سطحى خاص براى مدتى 

طولانى بسيار دشوار است. به علاوه در تيم هايى بازى 
مى كرديم كه سطح انتظارات از آن ها بالا بود. هم رئال  
و هم بارسا، 2 تيم برتر دنيا هستند. فكر مى كنم رقابت 
برابرى كه در اين سال ها داشتيم، براى هميشه در يادها 
بماند. رقابت ورزشى كه بين ما بود، از نظر شخصى براى 
هردوى ما خوب بود و از طرفى ديگر فكر مى كنم اين 
رقابت براى مردم نيز بسيار سرگرم كننده بود. اين 
رقابت نه تنها براى هواداران رئال مادريد و بارسلونا 
بلكه براى تمامى فوتبا ل دوستان جالب بود. شك ندارم 
اين رقابت باعث پيشرفت هردوى ما شد و من از اين 
اتفاق به شدت خوش حالم. در زمان حضور رونالدو در 
رئال مادريد و فوتبال اسپانيا، مسى در 476 بازى 472 
گل به ثمر رساند و فوق ستاره پرتغالى نيز موفق شد در 
438بازى، 450 گل به ثمر برساند. مسى اما مى گويد 
ال كلاسيكو ها با حضور رونالدو در رئال مادريد، خاص تر 
و مهم تر بودند. او اظهار كرد: بديهى است كه وقتى 
كريستيانو در رئال مادريد بود، رقابت هاى ال كلاسيكو 
ويژه تر بود. بازى برابر رئال مادريد هميشه معناى خاص 
و ويژه اى مى دهد، اما وقتى كريستيانو در آنجا بود، اين 

مسابقه بسيار ويژه تر بود.

هيچ احترامى براى مارادونا قائل نيستم! 
شيلتون: قبل از گل دوم آرژانتين، روى گلن هادل خطا شد

دلتنگى مسى براى رقابت با رونالدو 
مسى: وقتى او در اسپانيا بود، همه چيز ويژه تر بود

ستاره عراقی تیم پرسپولیس که برای 
زمستانی  تعطیلات  سپری کردن 
راهی کشورش شده بود، با پرواز 
تهران - دبی به ایران رسید تا خیال 
هواداران پرسپولیس راحت شود. 
این درحالی است که شایعات 
زیادی درباره این بازیکن وجود 
داشت، اما درنهایت او بدون 
دریافت مطالباتش و با رد پیشنهاد 
تیم الشرطه، در پرسپولیس ماند. 
باشگاه پرسپولیس همچنین اعلام 
کرد رادوشوویچ امروز به تمرینات تیم 

گل محمدی اضافه خواهد شد.

بشار رسن

درباره  گمانه زنی ها  گیرودار  در 
سایت  زنیت،  جدید  یدهای  خر
در  روسیه   prostoprosport
ین  گران تر به  جالب  گزارشی 
یخ  نقل وانتقالات زمستانی تار
باشگاه پرداخت و از سردار آزمون 
۱۲میلیون یورو  انتقال  با رقم 
به عنوان پنجمین و درعین حال 
موفق ترین خرید زمستانی باشگاه 
محبوب سن پترزبورگ در سال های 
که حالا سه برابر  برد  نام  گذشته 
رقمی که هزینه شد، برای زنیت ارزش 

دارد.

سردار آزمون

تیم  پاتوسی، هافبک جدید  آیاندا 
فولاد، که از جمع شاگردان شفر در تیم 
بنی یاس امارات به جمع قرمزپوشان 
اهوازی پیوسته است، بامداد دیروز 
وارد ایران شد. هافبک خلاق اسبق 
استقلال به همراه مرادی، دکتر 
تیم فولاد خوزستان، برای انجام 
تست های پزشکی راهی ایفمارک 
شده تا در صورت تأييد نهایی، 
قراردادش با سرخ پوشان اهوازی 
در هیئت فوتبال ثبت شود و مشکلی 
برای حضور در مسابقات نیم فصل دوم 

همراه با فولادی ها نداشته باشد.

آیاندا پاتوسی

اشتباه كردم
نبايد از شهرخودرو مى رفتم

خلعتبرى: جدايى ام قانونى است، با محمدى مهر معاوضه شدم

با  تــبــاط  ر ا در  محمدرضا خلعتبرى 
ــن و اينكه گفته  جدايى اش از ذوب آه
مى شود ذوبى ها به اين موضوع اعتراض 
دارند، گفت: نمى دانم اين خبرها چگونه 
منتشر مى شود. اگر جدايى من قانونى 
نبود، پس چگونه باشگاه ذوب آهن به من 
برگه فسخ قرارداد داد؟ اين جدايى كاملا 
قانونى بود و من با فرشاد محمدى مهر 
معاوضه شدم تا نيازهاى فنى 2 تيم هم 
برطرف شود. اين جابه جايى از لحاظ 
قتى  و شت.  ندا مشكلى  هيچ  نى  نو قا
پيشنهاد شهرخودرو به من رسيد، با 
ــن صحبت  مديرعامل باشگاه ذوب آه
كردم. آقاى محمدى راضى به جدايى من 
نبود، ولى درنهايت بعد از صحبت هايى 
كه انجام شد، اين انتقال رسمى شد. وى 
در ادامه گفت: از صميم قلب ذوب آهن 
را دوست دارم و براى هواداران اين تيم و 
مردم شهر اصفهان احترام قائل هستم. 
بهترين دوران فوتبالم در اين تيم بود و 
نمى توانم آن روزها را فراموش كنم، ولى 
شرايط طورى پيش رفت كه جدا شدم. 
فصل گذشته از شهرخودرو جدا شدم و فكر 
مى كنم جدايى از اين تيم اشتباه بود، البته 
منظورم اين نيست كه رفتن به ذوب آهن 
اشتباه بود، چون دوست داشتم به اين تيم 
هم كمك كنم، اما آن زمان مى توانستم 
تصميم بهترى بگيرم. فكر مى كنم در آن 
مقطع نبايد از شهرخودرو جدا مى شدم. 

مهاجم شهرخودرو درباره بازگشت به اين 
تيم تصريح كرد: خوش حالم كه دوباره 
برگشتم. به بازى در اينجا و زندگى در 
مشهد عادت دارم و اميدوارم بهترين 
عملكرد را داشته باشم. در ليگ برتر قطعا 
جزو مدعيان هستيم و در آسيا هم بايد 2 
بازى پلى آف را ببريم تا به مرحله گروهى 
صعود كنيم. اميدوارم روزهــاى خوبى 
را در شهرخودرو تجربه كنم. خلعتبرى 
يى  نتخاب مجتبى سرآسيا ا ه  ر بــا در
به عنوان سرمربى جديد شهرخودرو گفت: 
سرآسيايى مدت هاست كه در شهرخودرو 
ين تيم  يط ا ليت مى كند و با شرا فعا
آشناست. هر مربى جوانى بايد كارش را از 
يك جا شروع كند و اميدوارم سرآسيايى 
در كــارش موفق باشد. خلعتبرى در 
پايان در پاسخ به اين سؤال كه آيا رفتن 
منصوريان در جدايى او از ذوب آهــن 
تأثير داشــت يا خير، گفت: فوتبال را 
كنار بگذاريد، من با على آقا خيلى رفيق 
هستم. من در بازى هاى كمى بازى كردم، 
ولى هميشه به تصميم ايشان احترام 
گذاشتم. من فكر مى كنم ما در 5 بازى 
آخر 2 برد و 2 تساوى كسب كرده بوديم 
و در آن مقطع خودمان از اين تصميم 
تعجب كرديم. البته من به عنوان بازيكن 
نمى توانم نظرى بدهم، ولى شايد اگر 
آقاى منصوريان بود، ما از سايپا شكست 

نمى خورديم. 

تيم ملى اميد بــراى صعود 
به مرحله بعدى، هم زمان 
به 2 اتفاق نياز داشــت؛ برد 
كره جنوبى مقابل ازبكستان 
و پيروزى مقابل چين با اختلاف بيش از 2 گل. 
درحالى كه خيلى ها با بدبينى به بازى كره-
ازبكستان نگاه مى كردند و مى گفتند كره اى ها 
نيازى ندارند كه در اين بازى به  آب و آتش  
بزنند، شرط اول محقق شد؛ اما در روزى كه 
ملى پوشان اميد فرصت هاى زيادى از دست 
دادند، فقط يك گل از روى ضربه پنالتى به 
دست آمد و اين برترى خفيف براى صعود كافى 

نبود. 

  !گل زن نبودیم
ايران در نيمه اول 8 كرنر روى دروازه چين ارسال 
كرد كه نشان از تسلط شاگردان استيلى در نيمه 
اول داشت. اميدهاى ايران چند موقعيت بسيار 
خوب گل زنى داشتند كه اين فرصت هاى 
گل زنى توسط مهدى خانى، صيادمنش و 
على شجاعى از دست رفت تا بازى با تساوى 
در نيمه اول خاتمه يابد. در ديدار هم زمان، 
2 تيم ازبكستان و كره جنوبى هم به تساوى 
يك بر يك رسيدند تا با اين نتايج شاگردان 
استيلى از صعود به مرحله يك چهارم نهايى باز 
بمانند. در نيمه دوم، اين چين بود كه بازى را 
بهتر آغاز كرد؛ ولى بار ديگر رفته رفته شاگردان 
استيلى نمايش بهترى داشتند و موقعيت هايى 
را هم براى گل زنى ايجاد كردند. در دقيقه75 
بود كه خبر رسيد ازبكستان با نتيجه 2بر1 از 
كره جنوبى عقب افتاده و اين نتيجه باعث شد تا 
دقايقى بازيكنان اميد ايران به صورت احساسى 
بازى را دنبال كنند، ولى پس از چند دقيقه به 
خودشان آمدند و در دقيقه85 با ضربه پنالتى 
نورافكن به گل رسيدند. دقايق پايانى بازى 
مى توانست گل ديگرى براى ايران به همراه 
داشته باشد، ولى قائدى بى دقت بود و نتوانست 

ضربه سرى را كه از پشت محوطه جريمه زد، 
ــان بفرستد تا  به درون دروازه بدون دروازه ب
آخرين اميدِ اميدهاى ايران براى رسيدن به 
مرحله يك چهارم نهايى مسابقات قهرمانى 
زير بيست وسه ساله هاى آسيا از دست برود. از 
منظر آمارى، شاگردان حميد استيلى كاملا 
نسبت به حريف، برترى داشتند. تيم اميد در 
اين بازى با 58درصد مالكيت توپ، 13 شوت به 
دروازه حريف زد كه از اين تعداد، 5 شوت داخل 
چهارچوب بود؛ اما بى دقتى مهاجمان و نمايش 
خوب دروازه بان چين، مانع از آن شد كه برترى 
پرگل ايران شكل بگيرد. اين آمار درحالى به 
دست آمد كه چينى ها تنها 3 شوت روانه دروازه 
ايران كردند كه هيچ كدام از آن ها در چهارچوب 
دروازه فرعباسى نبود. برترى آمارى ايران در 
ضربات كرنر هم مشهود بود. چين در اين بازى 
موفق به گرفتن هيچ كرنرى نشد، اما تيم اميد 
8 بار كرنر گرفت و البته هيچ كدام از آن ها ثمرى 

براى ما نداشت. 

  نورافکن با تغییر پست، بهترین بازیکن

زمین شد
اميد نورافكن، كاپيتان اميدهاى ايران، در 
ديدار برابر چين برخلاف 2 بازى گذشته به 
پست هافبك دفاعى آمد تا نظم بيشترى به 
اين بخش از زمين بدهد. ايران مقابل چين 
كلين شيت كرد و نورافكن تنهاگل بازى را از 
روى نقطه پنالتى و برخلاف حركت دروازه بان 
به ثمر رساند؛ البته اين تنهاتأثير مثبت نورافكن 
در بازى نبود و اين بازيكن پاس هاى زيادى 
ارسال كرد كه چندتاى آن ها كليدى بود، ولى 
درنهايت نمايش خوب نورافكن هم كمك نكرد 
تا طلسم رسيدن به المپيك براى فوتبال ايران 

خاتمه يابد. 

  به حذف ایران AFC واکنش سایت
كنفدراسيون فوتبال آسيا اعلام كرد كه ايران 

از فرصت هايش در ديدار با چين استفاده نكرد 
و از مسابقات قهرمانى زير 23سال آسيا حذف 
شد. سايت AFC بعد از باخت ايران برابر چين 
نسبت به حذف تيم كشورمان واكنش نشان 
داد و نوشت: ايران در ديدار با چين فرصت هاى 
زيادى را هدر داد، اما در دقايق پايانى از روى 
نقطه پنالتى به وسيله نورافكن، كاپيتان تيم، 
به گل رسيد ولى اين گل كافى نبود. ايران 
فرصت هاى زيادى داشت و در دقيقه پايانى 

درحالى كه دروازه بــان چين از دروازه بيرون 
آمده بود، مهدى قائدى قدر اين موقعيت را 
ندانست و درنهايت آرزوهاى ايران براى صعود 

به المپيك متلاشى شد. 

  استیلی: شرمنده مردم شدیم
حميد استيلى، سرمربى تيم اميد ايران كه 
تيمش نتوانست به مرحله يك چهارم نهايى 
رقابت هاى قهرمانى زير بيست وسه ساله هاى 

آسيا برسد و از رسيدن به المپيك2020 
توكيو بازماند، حرف هايش را در كنفرانس 
خبرى اين گونه آغاز كرد: ابتدا از مردم ايران 
عذرخواهى مى كنم. خيلى دوست داشتيم 
كه در اين شرايط آن ها را خوش حال كنيم، اما 
همه ديدند كه ما تمام تلاشمان را كرديم. در 
هر گروه ديگرى بوديم، حتما صعود مى كرديم. 
ما بدشانس هم بوديم. ما نه مقابل كره جنوبى 
شايسته باخت بوديم و نه مقابل ازبكستان 

شايسته كسب تساوى و حتما مى توانستيم 
ازبكستان را ببريم. او درباره بازى مقابل چين كه 
با برترى 1بر0 ايران تمام شد، بيان كرد: در اين 
بازى ما 25 شوت زديم، ولى در مقابل به حريف 
فرصت چندانى نداديم. ما حداقل هفت هشت 
موقعيت مسلم گل زنى داشتيم و فقط نيمه دوم 
مى توانستيم چند گل بزنيم، ولى با بدشانسى 
اين فرصت ها از دست رفت. استيلى با تشكر از 
بازيكنانش عنوان كرد: بچه ها تمام تلاششان را 
كرده و تا آخرين لحظه تلاش كردند. بازى كردن 
در اين هوا سخت است. ما تا دقيقه90 تلاش 
كرديم كه گل هاى بيشترى بزنيم و به تفاضل 
گلى كه مى خواهيم، برسيم؛ ولى باوجود اينكه 
بر بازى تسلط داشتيم و برنامه هايمان اجرا شد، 
در زدن ضربات آخر خوب نبوديم.  او سپس بار 
ديگر با اشاره به حذف تيم، با ناراحتى ادامه داد: 
متأسفانه در اين مرحله با تفاضل گل صعود 
نكرديم، ولى من از تمام ظرفيتم براى موفقيت 
تيم استفاده كردم. وى در ادامه گفت: تشكر 
مى كنم از تمام كسانى كه حامى تيم بودند؛ 
از فدراسيون فوتبال و وزارت ورزش گرفته تا 
كميته ملى المپيك. همين طور بايد از رسانه ها 
تشكر كنيم كه همه جوره كنار ما بودند. بايد از 
تك تك بازيكنان هم تشكر كنم؛ بازيكنانى كه 
از اول و به ويژه در دور مقدماتى، كنار ما بودند. 
استيلى سپس به آينده بازيكنان اشاره كرد و 
افزود: اين تيم نبايد رها شود. بچه ها شايستگى و 
توان خوبى از خودشان نشان دادند. اميدوارم اين 
تيم رها نشود و اين بچه ها حفظ شوند تا بتوانند 
در آينده به فوتبال ما كمك كنند. خبرنگار 
AFC از استيلى پرسيد كه بهترين بازيكن 
شما چه كسى بود كه او در پاسخ به اين سؤال 
بيان كرد:  هر 23 بازيكن من بهترين بودند. از 
آن ها تشكر مى كنم. ستاره هاى ما بودند. ما 
اين بچه ها را فقط 2 هفته كنار هم داشتيم. 
خيلى از اين بچه ها فقط يك بازى تداركاتى 
براى تيم انجام داده بودند؛ ولى در اين شرايط 

آب وهوايى با تمام وجودشان جنگيدند. باز هم 
از آن ها تشكر مى كنم و فكر مى كنم به خوبى 
شايستگى خودشان را نشان دادند. خبرنگار 
چينى از استيلى در رابطه با 3 تعويضش در نيمه 
دوم پرسيد كه ورود جبيره، قائدى و حسين زاده 
به زمين مسابقه بود. استيلى در واكنش به اين 
سؤال با ابرازرضايت از عملكرد تيمش عنوان 
كرد: ما 3 تعويض در نيمه دوم داشتيم و هر سه 
براى تهاجمى تركردن تيم بود. در نيمه اول اگر 
به گل مى رسيديم، با گل نيمه دوم به نتيجه اى 
كه مى خواستيم، مى رسيديم. از بازيكنانى كه 
به زمين آمدند، رضايت دارم. جبيره خوب بود و 
قائدى هم خوب كار كرد. شايد اگر توپ قائدى 
گل مى شد، كار ما راحت تر مى  شد. اميرحسين 
حسين زاده هم خوب بود. به نظرم تمام بازيكنان 
در بازى امروز خوب بودند. باز هم تكرار مى كنم 
كه تيم هاى كره جنوبى و ازبكستان مثل ما بر 
چين تسلط نداشتند و در وقت هاى اضافى به 
اين تيم گل زدند. ما مى توانستيم خيلى زودتر 
به چين گل بزنيم. تيم چين خيلى تيم خوبى 
بود و به اين تيم احترام مى گذارم؛ ولى ما بازى 

بى نقصى مقابل آن ها انجام داديم. 

  صیادمنش: ازدست رفتن موقعیت ها، از

بی دقتی بود نه بدشانسی 
ــران از  ي للهيار صيادمنش پس از حذف ا ا
رقابت هاى قهرمانى زير 23سال آسيا اظهار كرد: 
ما خيلى تلاش كرديم و شانش براى گل زنى 
هم داشتيم، اما متأسفانه استفاده نكرديم. اگر 
آمار بازى را ببينيد، خيلى موقعيت داشتيم و 
هر چه بايد را در زمين انجام داديم. وى افزود: 
نمى توان گفت موقعيت هايى كه از دست داديم، 
از بدشانسى بوده، بلكه بى دقتى هم بود. البته 
هيچ كسى دوست ندارد موقعيت ها را گل نكند. 
در بازى اول مقابل ازبكستان مى توانستيم 
برنده باشيم و مقابل كره به تساوى برسيم كه 

متأسفانه اين اتفاق نيفتاد.

اسم ما پرسپوليس است وكارمان 
براى قهرمانى سخت

حسينى: كالدرون رفته و بهتر است پشت سرش حرف نزنيم

يحيى گل محمدى پس از كش وقوس هاى 
فراوان، جاى گابريل كالدرون را روى 
سرمربى  به عنوان  پرسپوليس  نيمكت 
سرخ پوشان گرفت تا در نيم فصل دوم و ليگ 
قهرمانان2020 آسيا، هدايت اين تيم را 
برعهده بگيرد. كالدرون درحالى از پرسپوليس 
جدا شد كه شايعات زيادى درباره مشكلات او با 
بازيكنان باتجربه اى نظير سيدجلال حسينى 
و مديران باشگاه مطرح شده بود. حسينى 
ضمن اشاره به مطلب فوق، درباره حضور 
گل محمدى، شايعه حمايت وزارت ورزش و 

جوانان از پرسپوليس صحبت كرد.
بالاخره تكليف سرمربى پرسپوليس 

مشخص شد. نظرتان چيست؟
اتفاق خوب و پسنديده اى براى پرسپوليس 
روى نيمكت تيم رخ داد. خوش حالم از اينكه 
آقاى گل محمدى كه از خانواده باشگاه است 
و تجربه هاى فراوانى دارد، سرمربى تيم شده 
است. اميدوارم هواداران مثل هميشه ما را 
حمايت كنند تا بتوانيم با چنين مربى باهوش 
و بازيكنانى كه جانشان را براى پرسپوليس 

مى دهند، به موفقيت دست يابيم.
كالدرون درحالى رفت كه گفته 

مى شود مشكلات زيادى با تيم داشت.
ابتدا جا دارد از زحمات آقاى كالدرون مثل 
تمام مربيان گذشته پرسپوليس تشكر كنم. 
او تمام وقتش را براى موفقيت تيم گذاشته 
بود. به هر حال فوتبال است و هر اتفاقى در آن 
ممكن است رخ دهد. من به عنوان كاپيتان 
تيم، از زحمات سرمربى قبلى صميمانه تشكر 
مى كنم. درباره سؤالتان هم بايد بگويم حالا كه 
يك نفر رفته است، نبايد صحبتى كنيم كه 

براى او قابل دفاع نيست.
انصارى فرد به عنوان مديرعامل 
باشگاه گفته كه كالدرون براى بازيكنانى 

مثل شما احترام قائل نبود.
من واقعا دوست ندارم درباره مربى گذشته تيم 
حرفى بزنم. طبيعى است كه تفاوت هايى در 
نگرش وجود داشت. آنچه واقعا باعث شد تا 
پرسپوليس فارغ از هياهو هاى ابتداى فصل، 
نتايج خوبى را به دست آورد، عملكرد منظم 
اركان تيم بود. باز هم مى گويم آقاى كالدرون 
هم به همراه كادرى كه داشت، تلاش كرد تا 
خيلى زود تيم را بشناسد. اين موضوع دوطرفه 
بود. بازيكن هم كار هايى را انجام داد كه 

كالدرون راحت تر باشد.

بين  مشكلى  ييد  مى گو يعنى 
كالدرون و رختكن تيم نبود؟

خير، مشكلى وجود نداشت. شايد تفاوت هايى 
وجود داشت، اما نمى توان اسم آن را مشكل 
گذاشت. به نظرم بهتر است درباره يك مربى 
خارجى كه براى پرسپوليس تلاش كرد، 

صحبت نكنيم؛ چون او اينجا نيست.
ر  د ى  گل محمد ر  حضو ه  نحو
پرسپوليس سبب شد تا خيلى ها انَگ 
حمايت وزارت ورزش از مجموعه شما را 

بزنند. دراين باره چه نظرى داريد؟
من واقعا نمى دانم اين آقايان با چه سند و 
مدركى اين چنين صحبت  مى كنند. مگر 
مى شود وزير و مسئول ورزش يك كشور به 
باشگاه خصوصى زنگ بزند و بگويد مربى تان را 
به تيم ديگرى بفرستيد؟ قطعا توافق دوجانبه 
بين پرسپوليس و شهرخودرو رقم خورده تا 
گل محمدى به عنوان سرمربى تيم معرفى 
شود. اتفاقا همين آقايان خيلى خوب مى دانند 

كه پرسپوليس چه مشكلات زيادى دارد. 
گويا مشكلات مالى تان پابرجاست.

در چنين وضعيتى كه فوتبال ايران دارد، فقط 
مربى و بازيكن ايرانى متضرر مى شوند. من به 
صورت كلى مى گويم كه با توجه به شرايط 
فعلى، چرا بايد در اوج بدهكارى ها مربى و 
بازيكن گران قيمت خارجى جذب شود؟ 
ايرانى ها در فضاى فعلى اقتصادى موجود در 
فوتبال ضرر كرده اند. آقاى انصارى فرد در مقام 
مديرعامل واقعا تلاش مى كند. من وظيفه 

دارم واقعيت را درباره اين موضوع بگويم. 
گفته شده قرار بود اعتصاب كنيد، اما 

قول داده اند كه به زودى پول مى دهند.
تفاقا  ا اصلا چنين صحبتى مطرح نبود. 
بازيكنان ما در فصل جارى كمتر از ساير 
تيم ها دريافتى داشته اند، ولى با همه توان 
بازى مى كنند تا حس خودشان را به هوادار 
پرسپوليس نشان دهند. مشكلات مالى وجود 
دارد، آن را كتمان نمى كنم؛ اما با يكپارچگى و 

اتحاد در بين اركان تيم، حل شدنى است.
فكر مى كنيد با توجه به اتفاقات 
رخ داده در مجموعه پرسپوليس، بتوانيد 

در پايان فصل به قهرمانى دست يابيد؟
تمام هدف تيم همين است. اميدوارم هواداران 
مثل هميشه حواسشان به ما باشد و ما را تنها 
نگذارند. كارمان سخت است و رقبايى جدى 

داريم، اما اسم اين تيم، پرسپوليس است. 

فوتبال واقعا باورنکردنی است
از  طعنه  به  مشهور،  و  یدی  مادر یه  نشر
کلیدی ترین جمله اولین نشست مطبوعاتی 
کیکه ستین بهره گرفته و چنین جلدی را برای 

خود در نظر گرفته است.

روزنامه مارکا

یخ زده
اوله گنار سولسشر به باشگاه منچستریونایتد 
اعلام کرده به دلیل گرمای هوا قصد ندارد 
یکنانش را به خاورمیانه ببرد. قرار بود  باز

منچستریونایتد در قطر اردو بزند.

روزنامه میرر

یووه، کیلینی بهترین خرید است!
یوونتوس پس از آسیب دیدگی دمیرال نیازی 
به خرید مدافع ندارد، چراکه با بهبود شرایط 
کیلینی این مدافع باتجربه به ترکیب تیم 

بازخواهد گشت.

روزنامه توتو

و لـو همیشه گل می زند
گل  و  درخشید  هم  باز  لوکاکو  روملو 
برابر  دیدار  در   ۱ ۴بر برتری  با  اینتر  زد. 
ایتالیا  کوپا  نهایی  به یک چهارم  کالیاری 

رسید.

روزنامه کوریره

۰۲  كنيم.  كنيم. 

شاید یورگن کلینزمن این حق را نداشته 

نمایندگان باشگاه پرسپولیس به امارات 
حضور  مقدمات  تا  کرده اند  سفر 

درباره  گمانه زنی ها  گیرودار  در 
سایت  زنیت،  جدید  یدهای  خر
در  روسیه   prostoprosport
ین  گران تر به  جالب  گزارشی 
یخ  نقل وانتقالات زمستانی تار

سردار آزمون

شكستن طلسم المپيك هم طلسم شده! 
تيم اميد ايران بازهم نتوانست به المپيك برود تا حسرت ما 48ساله شود 

برنی ایبینی از روز سه شنبه در تست های 

براى تيم انجام داده بودند؛ ولى در اين شرايط شايسته باخت بوديم و نه مقابل ازبكستان 
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مسئول ضمیمه ورزش:  
 حمیدرضا معصومیان

 تحریریه:   مژده رنگیان
احسان سرفرازی،مرتضی اخوان

نادر نوروزی، طاری بخش 

صفحه آرا:  امید عدالتیان
ویر استار:   ابوطالب عرب
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برنامه لیگ برتر فوتســال استان

هفته چهاردهم
سالن کارگران شماره ٢

 ۹۸   ۱۰   ۲۷ جمعه 
الیت مشهد - کشاورز نیشابور / ١١:٠٠

دانش ورزش مشهد - کاشمر / ١٢:٣٠

میهن مشهد - فولاد خواف / ١٤:٠٠

رنگارنگ سبزوار - اوژن مشهد / ١٥:٠٠

جام عسل چناران - پایانه مشهد / ١٦:٤٥

برنامه مسابقات فوتبال
زیر ١٧ ســال - دسته اول مشهد

هفته پایانی
زمین چمن تختی شماره ١ و ٢

 ۹۸   ۱۰   ۲۶ ٥شنبه 
مدرسه پرسپولیس - شهاب / ٠٩:٠٠

نسل جوان - فدک / ١٠:٠٠

 ۹۸   ۱۰   ۲۷ جمعه 
مقداد - یاران میثاقیان / ١٠:٠٠

هامون - ملی پوشان / ١٢:٠٠

شهرداری - گاز هاشمی نژاد / ١٤:٠٠

 ۹۸   ۱۰   ۲۸ شنبه 
آرامش توس - علم و اخلاق / ١٢:٠٠

 ۹۸   ۱۰   ۲۹ ١شنبه 
گسترش فولاد - جام عسل / ١٢:٠٠

کاکوش - غدیر / ١٤:٠٠

 ۹۸   ۱۰   ۳۰ ٢شنبه 
بهترین - عالی مقام / ١٢:٠٠

استعداد برتر - شهرفوتبال / ١٤:٠٠

برنامه مسابقات فوتبال
لیگ دسته سوم کشور

هفته پنجم
زمین چمن تختی شماره ١

 ۹۸   ۱۰   ۲۶ ٥شنبه 
مهاجر نوین - ویستا توربین / ١٤:٠٠

نتیجه لیگ برتر بسکتبال

هفته هجدهم

 ۹۸  ۱۰ ٢شنبه  ۲۳ 
نیروی زمینی ٤٤ - پارسا مشهد ٥٣

برنامه لیگ برتر فوتسال

مرحله پلی آف (بازی اول)

 ۹۸  ۱۰  ۲۶ ٥شنبه  
سن ایچ ساوه - فرش آرا / ١٧:٠٠

برنامه لیگ برتر فوتبال

هفته هفدهم

 ۹۸   ۱۰   ۲۷ جمعه 
شاهین بوشهر - شهرخودرو / ١٥:٣٠

هنرمندى«هنرى»
با ستاره خارجی تیم بسکتبال پارسا که با عملکرد درخشان خود محبوب هواداران مشهدی شده است

توصيه قياسی برای 
خدادادبه تيم اميد

تصويرى از بريده مجله دنياى ورزش 
در سال 1371- در اين قسمت از مجله 
مصاحبه اى با حاج مهدى  قياسى شده كه 
طى آن  وى كه در آن زمان مربى ابومسلم 
بوده توصيه هايى به سر مربى تيم ملى 
اميد ايران براى استفاده بهتر از خداداد 
عزيزى كرده است. قياسى در اين 
مصاحبه به حسن حبيبى سر مربى وقت 
تيم ملى المپيك كشورمان توصيه كرده 
از خداداددر خط حمله استتفاده كند و با 
قرار دادن او در بين هافبك هاى تيم اين 
بازيكن گلزن را از دروازه حريفان دور 
نكند.او گفته استفاده از خداداد در ميانه 
زمين  زهر اين بازيكن را كم
مى كند. 

پارسا در اندیشه دبل برابر پالایش 

تيم بسكتبال آويژه صنعت پارسا امروز ساعت 
17 در سالن سجاد مشهد ميزبان پالايش نفت 
آبادان خواهد بود. اين ديدار كه از چهارچوب 
هفته نوزدهم ليگ برتر بسكتبال برگزار 
مى شود، براى شاگردان سرجان ايوانوويچ از 
آن رو اهميت دارد كه با پيروزى در اين بازى، 
علاوه بر دبل برابر تيم آبادانى كه نايب قهرمان 
فصل پيش و يكى از مدعيان جدى قهرمانى 
اين فصل است، مى توانند در صورت شكست 

محتمل شميدر برابر شهردارى گرگان، يك 
پله در جدول صعود كنند و به مكان پنجم 
جدول بروند. پارسايى ها همين 2 هفته پيش 
بود كه در بازى معوق دور رفت در آبادان 
موفق شده بودند با نتيجه 74 بر 59 ميزبان 
ــادان) را شكست دهند.  پرقدرت (نفت آب
پالايش نفت هم اكنون با 31 امتياز در مكان 
چهارم جدول قرار دارد و پارساى سى امتيازى 

ششم است. 

اعزام راگبی بازان بانوی استان به مسابقات کشوری 

ن  نوا با گبى ساحلى  را زده نفره  يا تيم 
خراسان رضــوى به مسابقات كشورى 
اعزام شد. اين تيم با 9 ورزشكار به همراه 
مربى و سرپرست، نخستين بار است كه 

در رقابت هاى كشورى حضور مى يابد. 
رقابت هاى راگبى ساحلى بانوان كشور 26 و 
27 دى  به ميزبانى منطقه آزاد كيش برگزار

 مى شود. 

حضور بدمینتون باز خراسانی در اردوی تیم ملی 

دومين اردوى تيم ملى منتخب بدمينتون 
آقايان كشور با حضور ورزشكار خراسانى 
در حال برگزارى است. دومين اردوى تيم 
ملى منتخب بدمينتون آقايان كشور با 
حضور 8 بازيكن از 19 تا 27 دى به ميزبانى 
زنجان در حال برگزارى است. در اين اردو 
كه به منظور آمادگى تيم ملى بدمينتون 
ــراى شركت در مسابقات  كشورمان ب
بين المللى دهه فجر برپا شده است، سعيد 

بابيانى از خراسان رضوى حضور دارد. 
بازيكنان حاضر در اين اردو زير نظر مربيان 
تيم ملى، غلامرضا باقرى و نيكزاد شيرى، 
به تمرين مى پردازند. بيست ونهمين دوره 
مسابقات بين المللى بدمينتون فجر ايران 
به مناسبت چهل ويكمين سالگرد پيروزى 
شكوهمند انقلاب اسلامى در روزهاى 15 
تا 19 بهمن   سال جارى در شيراز برگزار

 مى شود. 

شهرداری مشهد میزبان والیبال کلان شهرهای کشور 

شهردارى مشهد به مناسبت گراميداشت ياد 
و خاطره سپبهد شهيد سليمانى، رقابت هاى 
ــردان كلان شهرهاى تيم هاى  واليبال م
شهردارى را برگزار مى كند. رقابت هاى 

تيم هاى واليبال شهردارى هاى كلان شهرها 
از 28 دى تا 2 بهمن در مشهد برگزار مى شود. 
تاكنون بيش از 8 استان براى شركت در اين 

رقابت ها اعلام آمادگى كرده اند.

جدال صدر و قعر فوتسال بانوان در مشهد

مشهدى هاى صدرنشين در ليگ برتر 
فوتسال بانوان روز جمعه در خانه برابر يكى 
از تيم هاى قعر جدول به ميدان مى روند. پس 
از شكست غافل گيركننده و دور از ذهن تيم 
هيئت فوتبال خراسان رضوى مقابل نامى نو 
در هفته گذشته، اين تيم در خانه ميزبان 
شهروند سارى خواهد بود. حريف هفته 
بيست ويكم شريف هفته گذشته توانست 
دختران كوير را در خانه 6 بر 5 شكست دهد. 
همين موضوع باعث مى شود آن ها با انگيزه 
و اميد بيشترى برابر صدرنشين جدول 
صف آرايى كنند. با اين حال، نمى توان 

شانسى براى پيروزى آن ها در مشهد قائل 
شد چون بازيكنان تيم مشهد نيز هفته 
گذشته ضربه سنگينى از باخت در اصفهان 
خورده اند و در هفته هاى پايانى ليگ، آن ها 
را هوشيار كرده است. آمار برد و باخت 
شهروند كاملا برعكس تيم هيئت خراسان 
است. نماينده مشهد 15 پيروزى، 3 شكست 
و يك تساوى، و شهروند 15 شكست، 3 
پيروزى و يك تساوى دارد و در رده يازدهم 
جدول دوازده تيمى ليگ قرار گرفته است. 
اين ديدار روز جمعه، 27 دى، ساعت 11 در 

سالن بهشتى مشهد برگزار مى شود.

شکست جوانان والیبال پیام در نیمه نهایی لیگ برتر

تيم واليبال جوانان پيام مشهد در مرحله 
نان مقابل  نيمه نهايى ليگ برتر جوا
پيامى ها  د.  دا به شكست  تن  پيكان 
ــازى با وجــود برترى در ست  در اين ب

اول، ست هاى دوم تا چهارم را واگذار 
3 بر يك مقابل  كردند تا در نهايت 
پيكان مغلوب شوند و از صعود به فينال 

بازمانند. 

فتاحى  بالاخره دست به كار شد
تغييرات وسيع در سطح مديران اداره كل ورزش و جوانان استان

سرانجام پس از گذشت 15 ماه از حضور 
ــل ورزش  ــرزاد فتاحى در رأس اداره ك ف
به  نان استان، مديركل تصميم  و جوا
جابه جايى در بدنه نهاد اجرايى ورزش 
در خراسان رضوى گرفته است. اتفاقى 
كه بسيارى از ماه ها قبل، هم زمان با ورود 
وى، انتظارش را مى كشيدند امروز بالاخره 
رنگ واقعيت به خود مى گيرد و قرار است 
چند توديع و معارفه مهم در اداره كل داشته 
باشيم. پيش از اين، فتاحى تصميم داشت 
در برخى پست  هاى اداره كل مانند معاونت 
ورزشى در چند مرحله تغيير ايجاد كند اما 
براساس آنچه «فشار بيرونى» عنوان مى شد 
منصرف شد. اين در حالى است كه مديركل 
ورزش و جوانان خراسان رضوى اين بار عزم 
خود را جزم كرده است و اگر اتفاق خاصى 
در دقيقه 90 نيفتد، امروز تالار اجتماعات 
اداره كــل ميزبان مراسم چند جابه جايى 
مهم در سطح مديران خواهد بود. اگرچه 
امروز به طور دقيق  مشخص خواهد شد اين 
تغييرات شامل چه افرادى مى شود، بر اساس 
شنيده ها محسن پورتقى كه چند ماهى 
است رئيس اداره ورزش و جوانان مشهد 
شده است به عنوان معاون ورزشى جديد 
مديركل (مهم ترين پست پس از مديركلى) 
انتخاب و معرفى خواهد شد. او جاى امير 
زارعى را خواهد گرفت كه از زمان كورش 
صبوريان در اين پست بوده و ظاهرا قرار است 
مدير يكى از شهرستان ها شود هرچند گفته 
مى شود زارعى رغبت چندانى براى رفتن به 
شهرستان ندارد. تغيير مهم ديگر در پست 
مهم معاونت مالى و ادارى خواهد بود. بنابر 
شنيده ها هوشنگ ولى پور جاى خود را به 

حسن اصغرى مى دهد كه سابقه اى طولانى 
در اين پست دارد و چندين بار در زمان 
مدير كل هاى مختلف معاون ادارى و مالى 
اداره كل ورزش و جوانان بوده است. هوشنگ 
ولى پور هم جاى خالى محسن پورتقى در 
اداره ورزش و جوانان مشهد را پر خواهد 
كرد. تغيير ديگر در پست فنى و مهندسى 
اداره كل خواهد بود. قرار است فرزاد آقابيگى 
كه مدت هاست رئيس گروه نظارت فنى بر 
اماكن ورزشى استان است جاى خود را به 
فردى به نام ملكى بدهد. تغيير بيگى احتمالا 
نشان دهنده اين مسئله است كه فتاحى 
مى خواهد شتاب بيشترى به پروژه هاى 
عمرانى بدهد و با توجه به بودجه خوبى كه 
در رديف بودجه امسال و سال بعد ديده شده 
است، برخى از پروژه هاى ورزشگاه ثامن را 
به نتيجه برساند. اين  طور كه گفته مى شود، 
آقابيگى رئيس حوزه مديريت مى شود كه 
خوش باطن سال ها مسئوليت آن را برعهده 
داشت و حالا بازنشست شده است. همه 
اين ها با اين پيش فرض مهم است كه جلسه 
توديع و معارفه اى كه امروز اطلاع رسانى 
شده است برگزار شود و البته نظر فتاحى 
ديگر تغييرى نكند! پيش از اين، يك بار 
مديركل از آغاز جلسه توديع و معارفه كه 
حتى دعوت نامه آن هم براى رسانه ها ارسال 
شده است جلسه را لغو كرده بود. آخرين 
جابه جايى در پست هاى معاونت اداره كل در 
كنار چند تغيير در پست هاى ديگر خواهد 
بود، تغييراتى كه خيلى هم محسوس و 
جديد نخواهد بود زيرا در ادوار قبل هم شاهد 
چنين چرخش هايى در رأس مسئولان 

اداره كل بوده ايم. 

  تیتر خبر  

قاب خاطره

ستاره سيه چرده توى لابى هتل 

ن
وا

خ
ی ا

ض
رت

ارس به همراه مترجم نشسته م
است. نقشه جهان روى ديوار 
پشت سرش نقش بسته است. او از 
سرزمينى كه كيلومترها دورتر از 
ايران است آمده و حالا در تيم 
بسكتبال آويژه صنعت پارساى 
مشهد تــوپ مى زند. آسمان خراش 
كوتاه قامت پارسا (!) بازيكن پست 4 است و 
در ليگ بــرتــر فصل جـــارى بارها 
امتيازآورترين بازيكن زمين بوده است. او 
يكى از اضلاع مثلث طلايى تيم شامل عماد 
سلمانى و صالح فروتن مى باشد. كورين 
هنرى يك بار هم توانست در ليگ برتر 
امسال تريپل دبل كند، اتفاقى كه هنوز 
براى هيچ يك از ستارگان داخلى و خارجى 
ليگ برتر بسكتبال ايران در فصل جارى 
رقم نخورده است. او حالا در گفت وگويى با 
شهرآرا از روزهاى حضورش در ايران و 

بازى در تيم پارساى مشهد مى گويد.

 ابتدا خودتان را برای 

بسکتبال دوستان بیشتر معرفی کنید.

من كورين هنرى هستم، بازيكن پست 
4 بسكتبال. در دسامبر 1988 در 
منهتن متولد شدم. بعد از آن به بالتيمور 
در ايالت مريلند رفتم و بزرگ شده آنجا 

هستم.
 و خانواده کورین هم ورزشکار 

بودند؟

به طور كلى خانواده ام خيلى ورزشى 
ــرادرم در دبيرستان  نبودند. فقط ب
بسكتبال بازى مى كرد، البته به طور 

حرفه اى.
در آمریکا بسکتبال مثل فوتبال که در 

کوچه و خیابان ما به طور فراگیری انجام 

می شود، یک ورزش خیابانی است و در 

و  دارد  وجود  حلقه  یک  کوچه ای  هر 

دست  در  بسکتبال  توپ  که  بچه هایی 

است.  بسکتبالیست  شما  ژن  دارند. 

این طور نیست؟

در كشور من ورزش يك امر عمومى 
و فرهنگى است. وقتى يواش يواش 
بزرگ تر شدم و از خانه بيرون مى رفتم، 
مختص بسكتبال نبود و رشته  هاى 
مختلف ورزشــى را كار كــردم. خيلى 
اوقات با رفقا بيس بال بازى مى كردم و 

خيلى اوقات فوتبال آمريكايى.
 معمولا ما در ایران به بسکتبالیست ها 

و  قد  کورین  می گوييم «آسمان خراش». 

با  مقایسه  در  کوتاهی  قامت 

که  شد  چه  دارد.  بسکتبالیست ها 

سراغ  به  و  کردید  انتخاب  را  بسکتبال 

در  دوستانتان  با  که  رشته هایی  همان 

نوجوانی بازی می کردید نرفتید؟

ابتدا فوتبال آمريكايى بازى مى كردم 
تا اينكه استخوان دستم شكست. آنجا 
بود كه سراغ بسكتبال رفتم و الان هم 

عاشق اين ورزش هستم.
در چه تیم هایی بازی کرده اید و کدام 

از همه بهتر بوده است؟

هرسال تيم هاى زيادى عوض كرده ام و 
نمى توانم بگويم كدام تيم بهترين بوده 
است، اما اگر بخواهم از نقطه اوجم بگويم، 
بازى در تيم «اويور» در ليگ فرانسه است 
كه وضعيت خيلى خوبى داشتم. در 

تركيه هم روزهاى خوبى داشتم.
 در NBA بازی کردید؟

 نه.
چه شد که به ایران آمدید و پیشنهاد 

قبول  را  مشهد  پارسای  صنعت  آویژه 

کردید؟

مدتى بود به خاطر مشكلات بيمارى 
مادربزرگم در خانه بودم و بسكتبال 
بازى نمى كردم. بعد از مدتى، مدير 
برنامه هايم تيم پارساى مشهد را به من 
پيشنهاد داد و فكر كردم اين پيشنهاد 

مى تواند چالش جالبى باشد.
 چند ماهی است که با پارسا در لیگ 

برتر بسکتبال ایران حضور دارید. شرایط 

فنی بسکتبال ایران را چطور می بینید؟

 ليگ خيلى خوب است و در مسير 
درستى پيش مى رود. چند تيم برتر در 
ايران هستند كه بازيكنان ملى پوش را 
ــد. همين بر جذابيت  در اختيار دارن
ليگ افزوده است. مى توانم بگويم ليگ 
بسكتبال ايــران از نظر فنى كيفيت 

خوبى دارد و بازى در آن دشوار است.
سرجان  با  کار  درباره  را  نظرتان   

صربستانی ای  مربی  بگوييد،  ایوانوویچ 

کرده  متحول  را  پارسا  تیم  امسال  که 

است.

سرجان هم آدم خوبى است و هم مربى 
خوبى. به نظر من او كارش را خيلى خوب 
بلد است. ايوانوويچ از كشورى آمده 
است كه از بهترين تيم هاى بسكتبال 
اروپاست. او به كارش اشراف دارد و به 
همين دليل است كه روز به روز بيشتر 
بى  خو يج  نتا و  مى كنيم  پيشرفت 

مى گيريم.
همه چیز  مشهد  در  امکانات  حیث  از 

برای شما و همبازی هایتان فراهم است؟

همه آنچه را براى بهتر شدن لازم است 
باشگاه در اختيار ما گذاشته است، از 
امكانات مناسب سخت افزارى بگيريد تا 
امكانات رفاهى. از اين بابت بايد بگويم 
پارسا باشگاهى است كه در آن احساس 

آرامش دارم.
در  پارسا  عملکرد  از  پیش بینی تان 

پایان فصل چگونه است؟

ما دوست داريم همه بازى هايى را كه 
پيش رو داريم ببريم و با ذهنيت برد در 
هر بازى، به ميدان مى رويم. در اين فصل 
نشان داديم مى توانيم جزو تيم هاى 

بالاى جدول باشيم.
 قراردادتان با پارسا چندساله است؟

 تا پايان فصل با تيم مشهد قرارداد دارم.
امکان دارد قراردادتان را تمدید 

کنید؟

اينجا زندگى راحتى دارم. هم تيمى ها 
و اعضاى باشگاه برايم ديگر همبازى و 
همكاران ورزشى نيستند و خانواده من 
شده اند. از اين رو، دوست دارم در مشهد 
بمانم و شايد اگر فرصتى باشد، دوباره 

در مشهد باشم.
لیگ  در  دیگر  آمریکایی  بازیکن  چند 

با  می کنند؟  بازی  ایران  بسکتبال 

هیچ کدام از آن ها رفیق هستید؟

م به جز گابريل، بازيكن  با هيچ كدا

شهردارى قزوين، آشنا نيستم. با گابريل 
شش هفت سال پيش در دانمارك بازى 
كردم. البته به هر حال بازيكنان خارجى 
وقتى به كشورى ديگر مى روند، خيلى 
زود با همديگر ارتباط برقرار مى كنند و 

دوست مى شوند.
در تیم خودتان، پارسای مشهد، با چه 

کسی رفاقت صمیمانه دارید؟

 با عليرضا عليزاده. او كسى بود كه از 
همان روز اول حضورم در ايران به من 
خيلى لطف داشت و حمايتم مى كرد. 
با هم بيرون مى رويم و گاهى اوقات شام 

مى خوريم.
از غذاهای ایرانی کدام را بیشتر 

می پسندید؟

خب، شما ايرانى ها يك غذاى خيلى 
خوشمزه داريد كه در آن گوشت است و 
به سيخ مى كشيد (كباب). آن را خيلى 

دوست دارم.
 جاهای دیدنی مشهد رفته اید؟

هنوز جاى زياد و مشخصى نرفته ام و 
بيشتر اوقــات بيكارى با دوستان در 
خيابان ها چرخى مى زنيم اما درباره 
ــا(ع) چيزهاى زيادى  حرم امــام رض
شنيده ام و  خيلى دوست دارم يك بار 

آنجا بروم.
در پایان دوست داریم دیدگاهتان را 

این  مردم  کنار  در  زندگی  و  ایران  درباره 

کشور بگوييد.

ايران كشور خيلى خوبى است و مردم  
رد. هر وقت بيرون  خيلى خوبى دا
مى روم، مردم با مهربانى با من برخورد 
مى كنند و مى پرسند از كجا به ايران 
آمده ام. به من خوشامد مى گويند و با 
من رفتار خوبى دارند. به طور كلى، به 
نظر من ايران كشورى زيبا با مردمى 

مهربان است.

تقویم ورزش مشهد

۱۳۱۲

۲۶ دی

سالروز تولد حمید توکل
پیش کسوت و اولین مدال آور جهانی 

کشتی خراسان

به صرف سن ايچ
امروز فرش آرا در پلى آف ليگ برتر مقابل تيمى از ساوه قرار مى گيرد

نخستين بازى نماينده مشهد در مرحله پلى آف ليگ برتر فوتسال امروز ساعت 17 در 
ساوه برگزار مى شود. بر اين اساس امروز فرش آرا در نخستين بازى از بازى هاى سه گانه 
مرحله يك چهارم نهايى پلى آف ليگ برتر فوتسال بايد در سالن فجر شهر ساوه به مصاف 
سن ايچ برود، ديدارى حساس براى شاگردان مرتضايى كه در صورت كسب پيروزى 
مى توانند با يك برد از 2 بازى مشهد كار را تمام كنند و براى نخستين بار به جمع 4 تيم 
نهايى ليگ برتر بپيوندند. بر اساس قوانين، در اين مرحله، 2 تيم بايد 3 بازى با يكديگر 
انجام بدهند و در صورت برترى يك تيم در مجموع امتيازى 2 بازى، آن تيم راهى دور 
بعد خواهد شد. فرش آرا در مرحله گروهى رقابت ها توانست 46 امتياز به دست آورد 
و در مكان سوم جدول قرار بگيرد. در سوى مقابل، سن ايچ ساوه با 39 امتياز ششم و 
حريف فرش آرا شد. شاگردان مرتضايى سال گذشته در دور پلى آف طى 2 بازى پشت 
سر هم مغلوب سوهان محمدسيماى قم شدند و از دور رقابت ها كنار رفتند اما اين بار با 
توجه به جميع اتفاقات، به نظر مى رسد شانس زيادى براى صعود به جمع 4 تيم نهايى 
مسابقات داشته باشند. مشكلات درونى سن ايچ و قهر مصطفى نظرى، ستاره اصلى 
ساوه اى ها، و در سوى مقابل آمادگى بالا و عدم مصدوميت و محروميت فرشى ها، همه و 
همه، بيانگر اين واقعيت است كه مشهدى ها مى توانند با يك بازى حساب  شده در ساوه 
و كسب دست كم يك تساوى در بازى دوم، به پشتوانه هوادارانشان و پيروزى در مشهد، 

كار صعود را يكسره كنند. 

شكار شاهين
فردا اولين آزمون سرآسيايى با شهرخودرو در بوشهر خواهد بود

مردان شهرخودرو خراسان در نخستين بازى بعد از تعطيلات نيم فصلى و در 
چهارچوب هفته هفدهم ليگ برتر فردا از ساعت 15:30 در بوشهر به مصاف شاهين 
شهردارى اين شهر مى روند. اين نخستين آزمون مجتبى سرآسيايى در قامت سرمربى 
روى نيمكت شهرخودرو خواهد بود، مردى كه سال ها سرپرست اين تيم بود و حالا 
فرصت آن را پيدا كرده است تا در اولين گام، مقابل قعرنشين شش امتيازى جدول 
رده بندى ليگ برتر، عرض اندامى تمام قد داشته باشد. البته نبايد فراموش كرد كه 
شاهين بوشهر حريف دست وپابسته اى نيست كه براى فرار از سايه كابوس سقوط، 
مى خواهد در برابر چشمان هوادارانش در بوشهر هر 3 امتياز اين بازى را به حساب خود 
واريز كند. شهرخودرو در جدول تا اينجاى فصل از 16 بازى 28 امتياز اندوخته و در 
مكان ششم ايستاده است. از سويى ديگر، فارغ از حساسيت هاى جدولى و اين مسئله 
كه شهرخودرو براى ماندن در كورس بالانشينان و دور نشدن بيشتر از مدعيان در 
جدول به هر 3 امتياز اين بازى نياز دارد، تيم مشهدى به فاصله 4 روز از اين بازى، بايد به 
عنوان نماينده ايران در پلى آف ليگ قهرمانان آسيا به ميدان برود و بى ترديد پيروزى در 
بازى فردا مى تواند انگيزه بخش شاگردان سرآسيايى باشد. شهرخودرو سه شنبه، يكم 
بهمن ، بايد در نخستين بازى مرحله پلى آف ليگ قهرمانان آسيا در مشهد به مصاف 
الرفاع بحرين برود، تيمى كه همين 2 روز پيش توانست با برترى يك بر صفر برابر 

چنتاى سيتى هند حريف شهرخودرو در اين مرحله شود. 
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